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Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 15.00–

16.00 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

Till övriga frågor anmäldes frågan om  

Avsaknad av beskrivande text i tertialrapport 1, Stöd och serviceenheten. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Anders Carlsson och Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med ordföranden 

justera dagens protokoll. 

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet justeras via mejl och undertecknas vid rådets nästkommande 

sammanträde, 2011- 08-11. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2011-05-05 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Håkan Wiegandt informerar rådet om ett förslag som kommer att presenteras för 

stadsdelsnämnden 2011-06-16. I ärendet föreslår förvaltningen att den öppna 

träfflokalen Lotsen på Östermalm sammanförs med den öppna träfflokalen Balder 

på Norrmalm. Verksamheterna vänder sig till personer med psykisk 

funktionsnedsättning 18 – 65 år. Tanken är att flytta Lotsens verksamhet till 

Balders lokaler på Norrtullsgatan 14. Båda verksamheterna har relativt få 

besökare, varför ett sammanförande av verksamheterna skulle innebära en större 

målgrupp, möjlighet att utveckla verksamheten, ett effektivare resursutnyttjande 

och mer öppet.  

 

Riksförbundet för Social och Mental Hälsa (RSMH) har sedan 2008 haft stads-

delsnämndens uppdrag att med föreningsbidrag driva verksamheten. RSMH 

ansöker i ärendet om föreningsbidrag för den del av verksamheten som motsvarar 

Lotsen, totalt 800 tkr för perioden 2011-10-01 t o m 2012-09-30. 

 

Rådet förhör sig om hur många personer som via Lotsen kommer vidare till arbete 

eller studier? Förvaltningen har inte uppgiften tillgänglig vid sittande bord, men 

beskriver svårigheterna med att hitta mottagare/arbetsplatser etc till personer med 

psykisk funktionsnedsättning. Förvaltningen har efter sammanträdet inhämtat 

uppgifter på antal personer som under 2010 kom ut i arbete eller studier. Se nedan: 
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36 personer hade en pågående kontakt under 2010 

25 avslutade kontakten under 2010 och av dem hade: 

 

1 fått arbete 

3 studerar 

6 gått till samverkan mellan Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan (FAROS) 

1 kontakt med Arbetsförmedlingen 

1 kontakt med Jobbtorg 

3 sysselsättning genom stadsdelsförvaltningen (Arbetscentrum, Mellanmålet, MISA) 

5 fått råd, stöd och tips 

5 insjuknat  

 

4 personer var under 2010 ute i praktik. Ytterligare 1 person praktiserade på Lotsen. 

 

 

Rådet framför besvikelse över att ärendet om Lotsen inte har sänts ut i samband 

med kallelsen så att rådet har fått möjlighet att sätta sig in i förslaget och också 

lämna synpunkter. Förvaltningen informerar om att ärenden som anses klara för 

utskick till nämnden också skickas till rådet. Övriga ärenden dukas/presenteras vid 

sittande bord. Rådet menar att rutinen bör justeras så att rådet ges möjlighet att 

yttra sig i tid innan ärendet går till nämnden.  

 

 

§ 7. Information från Familjeenheten 

Leif Jarlebring informerar om att fr om den 1 juli 2011 kommer nya bestämmelser 

att införas om Lex Sarah i socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service 

till vissa funktionshindrade (LSS). 

 

Förändringarna syftar till att säkerställa att personer som är i behov av 

socialtjänstens insatser ska få dessa med god kvalitet. Fel, brister och 

missförhållanden ska så långt möjligt förebyggas och, om de ändå inträffar, 

åtgärdas så snabbt som möjligt. Lex Sarah gällde före den 1 juli inom omsorger 

för äldre och personer med funktionshinder enligt SoL samt i verksamhet enligt 

LSS. Den 1 juli 2011 utvidgades Lex Sarah till att gälla inom hela socialtjänsten 

inklusive verksamhet vid Statens Institutionsstyrelse (SiS). 

 

 

§ 8. Information från Stöd och serviceenheten 

Håkan Wiegandt informerar om att samarbetet med Arbetsförmedlingen och 

Försäkringskassan måste intensifieras så att fler inom målgruppen vuxna med 

psykisk funktionsnedsättning kan erbjudas arbete/praktik eller studier på den 

öppna marknaden. 
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Håkan informerar vidare om att landstinget planerar för ett utbildningsprojekt med 

utgångspunkt i de nationella riktlinjer för psykosociala insatser vid schizofreni  

eller schizofreniliknande tillstånd. Projektet ska utformas så att den "passar" såväl 

kommunens som psykiatrins behov och organisation. Stadsdelarna i norra 

innerstaden har ännu inte tagit ställning till projektet, men Håkan ser att en 

medverkan skulle kunna leda till förbättringar i samarbetet mellan stadsdelarna 

och psykiatrin. 

 

Likaså informerar Håkan om att arbetet med att få igång ett bra fungerande 

anhörigstöd pågår. En kartläggning av behoven har gjorts, men formen för hur 

anhörigstödet ska utvecklas är inte klart. 

 

Rådet föreslår förvaltningen att ta kontakt med intresseföreningen IFS. 

 

Några frågor ställs från rådet angående anhörigstöd bla; hur stort är behovet, hur 

många personer kan det röra sig om? Håkan är osäker på hur många, men antalet 

är stort om man enbart ser till antalet ärenden inom förvaltningen som handlar om 

flera hundra personer, men därutöver finns också behov av anhörigstöd till 

personer som inte är kända inom förvaltningen. Vidare diskuteras helt kort 

anhörigstöd kopplat till kostnader för korttidsboende och eller rehabinsatser. 

Frågan är omfattande och berör både kommun och landsting.  

 

§ 9. Avstämning från sekreteraren 

__________ 

 

§ 10. Övriga frågor  

 

Kvarstående: 

 När bjuder vi in Johan Sjölin (M), Ordf. SDN Östermalm och Stefan 

Nilsson (MP)? 

Förvaltningen åtar sig att bjuda in Johan Sjölin och Stefan Nilsson till den 

gemensamma planeringsdagen för hcp-rådet och förvaltningenden 15 september. 

Utöver dessa önskar rådet att också funktionshinderombudsmannen Ritta-Leena 

Karlsson och Sara Malm från Trafikkontoret inbjuds.  

 

Till något sammanträde framöver önskar också rådet att en representant från Park 

och miljögruppen bjuds in .  

 

Nya: 

Rådet har tagit del av tertialrapport 1 där uppgiften om att extra medel kommer att 

tillföras stadsmiljön. Rådet vill få information om vad pengarna kommer att gå 

till? Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer. 
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Rådet vill få med en kommentar i protokollet om att en mer beskrivande text om 

verksamheten Stöd och service i tertialrapport 1 önskas till nästa gång 

(tertialrapport 2). Håkan Wiegandt tar till sig detta. 

 

§ 11. Synpunkter/frågor kring info i utskicket  

Förvaltningen ombeds se över rutinerna i samband med utskicket av handlingar till 

hcp-rådet. Rådet önskar att få ta del av handlingarna i tillräckligt god tid för att 

hinna sätta sig in i förekommande ärenden. 

 

§ 12. Avslutning  

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet. Samtliga hälsas 

välkomna till nästa sammanträde den 11 augusti, samma tid och plats. 

 

 

 

______________ 


